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Do wiadomotSci:

1. OPIK -2 eqz. + MDOK-iem:
2. BRM - MDOK-iem.

OdpowiadajEc na interpelacjg Pana Radnego, wniesionq podczas Vll sesji Rady Miasta,

w sprawie zabezpieczenia 6rodk6w w bud2ecie miasta Woclawka na unowoczeSnienie miejskiego

systemu monitoringu upzejmie informujg, 2e w Swietle pzedstawionych wyjaSnien i ocen zlo2onych

pzez Komendanta StraZy Miejskiej- administratora systemu monitoringu miasta, nalezy stwierdzii, ze:

1. Audyt monitoringu wizyjnego byl zrealizowany w roku 2016, a wnioski z jego pzeprowadzenia byly

podstawqdo zawarcia ugody sqdowej, w ktorej od gwaranta (Softex Data S,A,) naEeczzamawia-

jqcego - miasta, zostala zasqdzona kwota zado66uczynienia 114.781,142t,. Powyzsza kwota

stanowila zaspokojenie roszczeh miasta, kt6re zostaly pzeznaczone na usunigcie stwierdzonych

n ieprawidlowoSci i podstawowe u nowocze5n ien ie mon itori n g u,

2, W 2adnym momencie eksploatacji systemu monitoringu nie wystqpila jego zawodnoSd jako calosci.

Tylko w 2018 roku przekazano do Policji, jako dowody w prowadzonych sprawach2TT zareiestro -
wanych zdarzeh. Czasowa dysfunkcja pojedyhczych kamer nie daje podstaw do twierdzenia, ze

system jest pzestazaty.

3. W miarg posiadanych Srodk6w finansowych system monitoringu jest w spos6b sukcesywny unowo-

czeSniany, czego wyrazem jest testowanie obecnie hybrydowego pzesylu sygnalu (radiowy i Swiatlo-

wodowy), kt6ry po jego ewentualnym zastosowaniu, przyczyni sig do polepszenia jako6ci pzesylu

sygnalu z funkcjonujqcych kamer.

Pragng zaznaczyc, 2e corocznie w budzecie Strazy Miejskiej zabezpieczane sE Srodki na

konserwacjg systemu, jego naprawy i wymianq niesprawnych uzqdzeh oraz obslugg.
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